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Zápis z členské schůze BD IDEÁL 7 dne 23.11.2017 

Program 

1. Zahájení schůze, kontrola prezence přítomných členů, 

2. Představení nových členů družstva, 

3. Zpráva představenstva o činnosti a hospodaření družstva, 

4. Návrh věcného plánu oprav a investic, 

5. Otevření diskuse k opravě střechy a fasády domu, včetně zateplení, 

6. Otevření diskuse k možnosti zřízení osobního výtahu v domě, 

7. Otevření diskuse k dalšímu nakládání se spořícím bankovním účtem družstva, 

8. Upřesnění postupu vydávání Souhlasu družstva s podnájmem, 

9. Informace předsedy k uvažované úpravě stanov - snížení počtu členů představenstva, 

10. Shrnutí usnesení, 

11. Závěr. 

Jednání 

1. Schůzi zahájil pan předseda Moučka.  Konstatoval, že schůze byla řádně svolána podle 

platných stanov družstva a pozvánka byla doručena všem členům družstva a vyvěšena na 

informační desce družstva. V pozvánce byl uveden navrhovaný program schůze a byly 

přiloženy zásadní materiály, které bude členská schůze projednávat. 

Prezenci členů provedli paní Turková a pan Adámek. Konstatovali, že v okamžiku svého 

plánovaného zahájení je členská schůze usnášeníschopná. Prezenční listina je jako Příloha 1 

součástí tohoto zápisu. 

Pan předseda Moučka přednesl návrh představenstva družstva, aby schůzi řídil on, pan 

Moučka a zápis ze schůze provedl člen představenstva, pan Adámek. Členská schůze 

předložený návrh jednomyslně schválila. 

Předsedající přečetl navržený program a konstatoval, že k navrženému programu nebyly 

žádné připomínky. Poté členská schůze výše uvedený program jednomyslně schválila. 

2. Pan předseda Moučka představil členské schůzi nového člena družstva: pana Jiřího Bauera. 

Pan Bauer nabyl členství převodem členských práv a povinností od slečny Langové. Dále pan 

Moučka představil nového spolučlena družstva, paní Hanu Lundákovou, která se nyní na 

členství podílí rovným dílem s panem Josefem Lundákem. 

3. Pan předseda Moučka přednesl  Zprávu představenstva pro ČS BYTOVÉHO DRUŽSTVA 

IDEÁL 7 o činnosti a hospodaření družstva v období od ČS v listopadu 2016 do ČS 

v listopadu 2017. Zpráva je jako Příloha 2 součástí tohoto zápisu. Po proběhlé diskusi navrhl 

pan Moučka jménem představenstva přednesenou Zprávu schválit. Členská schůze 

předložený návrh schválila jednomyslně. 
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4. Pan Adámek přednesl členské schůzi návrh plánu oprav a investic na další období. 

Materiálem k projednání byl předem připravený text Plán oprav a investic BYTOVÉHO 

DRUŽSTVA IDEÁL 7 na období od ČS v listopadu 2017, doplněný Orientační nabídkou plánu 

prací na hospodářský rok 2018 od správní firmy ZIEGLER ZZ. Následně pan Adámek každou 

položku orientační nabídky krátce okomentoval a vysvětlil. Plán oprav a investic BYTOVÉHO 

DRUŽSTVA IDEÁL 7 na období od ČS v listopadu 2017 je jako Příloha 3 součástí tohoto zápisu. 

Orientační nabídka plánu prací na hospodářský rok 2018 od správní firmy ZIEGLER ZZ je jako 

Příloha 4 součástí tohoto zápisu. Po proběhlé diskusi navrhl pan Moučka jménem 

představenstva přednesený Plán oprav a investic schválit. Členská schůze předložený návrh 

schválila většinou hlasů (kromě jednoho z přítomných členů, který se zdržel hlasování, byly 

ostatní hlasy pro schválení). 

5. Pan předseda Moučka otevřel diskusi k opravě střechy a fasády domu, včetně zateplení. 

Zatímco rekonstrukce střechy včetně jejího zateplení vzhledem k evidentní nutnosti této 

úpravy nebyla příliš diskutována, resp. zpochybňována, k rekonstrukci fasády, přesněji 

k zateplení fasády, byla přednesena řada diskusních příspěvků. Všechny přednesené 

příspěvky byly v duchu spíše proti zateplení – dům je v řadové zástavbě, tedy venkovní zdi 

mají relativně malou plochu jednak k celkové ploše obvodových zdí domu, jednak proti ploše 

oken a balkonových dveří, což prakticky snižuje výslednou efektivitu zateplení. Z dalších 

názorů a zkušeností odjinud – Do zateplené fasády lze jen obtížně zasahovat: změna topení, 

připevňování přídavných doplňků, jako různé držáky a markýzy nebo jiná zařízení; Zateplené 

fasády jsou často terčem poškozování ze strany ptactva a jiného zvířectva (nízká mechanická 

odolnost); Problematický vliv na případný vznik vlhkosti v domě; apod.. Pro další postup byly 

důležité názory a informace, že o zateplení fasády má vcelku smysl uvažovat pouze v případě 

zjištění přítomnosti tepelných mostů v bytech, a že by na toto, resp. na jiné důvody vedoucí 

k případnému zateplení, měla být získána nějaká odborná studie na základě zjišťování a 

měření místních podmínek. Dále, že rekonstrukci fasády není naštěstí nutné spojovat 

s rekonstrukcí střechy, pouze je při rekonstrukci střechy nutné pamatovat na případné 

rozšíření tloušťky zdí novou fasádou a dostatečně dimenzovat rozměry nového oplechování 

kolem střechy. 

6. Pan předseda Moučka otevřel diskusi k možnosti zřízení osobního výtahu v domě. Prakticky 

jediná lokalizace výtahu, která přichází v úvahu, je v místě společných balkónů domu. Pro 

zřízení hovoří např.: zhodnocení domu, usnadnění přístupu do bytů a zhodnocení bytů (avšak 

jen od 2. patra výše); Možnost případně čerpat nějaké dotace (pokud v dané době budou) 

cílené k zpřístupnění bydlení pro lidi s omezenou mobilitou. Proti hovoří např.: odzdola do 1. 

patra nebudou mít byty z výtahu žádný užitek, tedy nedojde ani k zhodnocení těchto bytů; 

Došlo by prakticky ke zrušení společných balkónů jako, mimo jiné i míst k sušení prádla; Došlo 

by ke zhoršení světelného komfortu za denního světla na schodišti. Pochopitelně nějaká ta 

hlučnost a dále již nikdy nekončící pravidelné povinné kontroly a náklady s tím spojené, jakož 

i náklady na provoz a další údržbu. Samostatnou otázkou se jeví to, co v tuto chvíli není 

možné laicky předpokládat, tj. otázka technické proveditelnosti této stavby. Případně za 

jakou cenu (nejen finanční, ale co dalšího ze současného stavu by se muselo „obětovat“). 

K tomu, aby bylo možné členům BD předložit návrh na rozhodnutí vést kroky k případné 

realizaci, bude nutné v dohledné době nechat zpracovat technickou studii, ze které by měly 
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již v dostatečné míře vyplývat odpovědi na otázky výše uvedené. I této studii by však mělo 

předcházet rozhodnutí družstva, že má o výtah vážný zájem, na základě současných znalostí 

viz výše (zrušení balkónů, výhodnost jen pro vyšší patra, apod.) Jinak by investice do 

vypracování studií, projetu a cenových nabídek neměly opodstatnění. 

7. Pan předseda Moučka otevřel diskusi k dalšímu nakládání se spořícím bankovním účtem 

družstva. Prakticky jen informoval o současných úrocích na spořícím účtu u České  Spořitelny 

a nastínil možnosti, jak by případně bylo možné naše finance lépe zhodnotit za zachování 

minimálního rizika. Na druhou stranu, čímž prakticky i diskusi uzavřel, upozornil, že družstvo 

pravděpodobně čekají větší výdaje a za těch okolností, tedy pokud by přesunutí financí 

nemělo být na delší dobu (více let), asi nebude mít cenu se tím dále zabývat.  

8. Pan předseda Moučka přednesl upřesnění, podle kterého by se nadále mělo řídit vydávání 

Souhlasu družstva s podnájmem bytu. Jde o to, že právoplatný souhlas družstva je vydáván 

v tištěné formě a pro jeho nabytí platnosti je nutné osobní převzetí žádajícím členem 

družstva. Zároveň s tímto úkonem a v souvislosti s umožněním představenstvu spravovat 

technické i administrativní věci družstva, je třeba nové bydlící představit alespoň jednomu 

členu představenstva. Důvodem je nejenom občasné problémy s bydlícími (přílišná hlučnost, 

rušení nočního klidu apod.), ale i občasná spolupráce se soudy (potvrzení, zda v domě 

družstva dotazovaná osoba bydlí, resp. někdy bydlela a kdy, apod.). Pan Moučka zdůraznil, že 

se v tuto chvíli nejedná o povinnosti zakotvené např. ve stanovách družstva, nýbrž že se 

jedná o dobrovolnou, avšak potřebnou spolupráci ve prospěch družstva a obyvatel domu. 

9. Pan předseda Moučka informoval členskou schůzi o chystaném záměru snížit počet členů 

představenstva z pěti na tři. Základním důvodem je prakticky již jako nemožné naplnit 

představenstvo z řad svých členů, zatímco práce a efektivita představenstva se po těžkých 

počátcích spojených s úmrtím bývalých předsedů, pana Sládka a paní Sládkové, rozběhla 

natolik, že tři členové představenstva, z nichž každý by se průběžně a aktivně zapojil do práce 

pro družstvo, je již dostatečný počet. Obnášelo by to připravit upravené znění stanov, nechat 

tuto úpravu projít členskou základnou pro případné připomínky, svolat členskou schůzi jen za 

tímto účelem a za přítomnosti notáře. Podle současných informací stačí k usnášeníschopnosti 

účast pouze nadpoloviční většiny všech členů družstva a pro schválení nových stanov se pak 

musí vyslovit minimálně dvě třetiny z přítomných členů. Pro potvrzení této informace osloví 

družstvo ještě Svaz bytových družstev, jehož je naše družstvo členem. 

10. Následně předsedající pan Moučka shrnul usnesení členské schůze: 

Členská schůze schvaluje: 

a)  Zprávu představenstva pro ČS BYTOVÉHO DRUŽSTVA IDEÁL 7 o činnosti a hospodaření 

družstva v období od ČS v listopadu 2016 do ČS v listopadu 2017, 

b)  Plán oprav a investic BYTOVÉHO DRUŽSTVA IDEÁL 7 na období od ČS v listopadu 2017, 

doplněný Orientační nabídkou plánu prací na hospodářský rok 2018 od správní firmy 

ZIEGLER ZZ. 

11. Pan předseda Moučka poděkoval členům družstva za účast a členskou schůzi ukončil. 
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Příloha 1:  Prezenční listina – 1 list (1 stránka) + Plné moci – 6 listů (7 stránek)  

Příloha 2:  Zpráva představenstva pro ČS BYTOVÉHO DRUŽSTVA IDEÁL 7 o činnosti a hospodaření 

družstva v období od ČS v listopadu 2016 do ČS v listopadu 2017 – 3 listy (5 stránek) 

Příloha 3:  Plán oprav a investic BYTOVÉHO DRUŽSTVA IDEÁL 7 na období od ČS v listopadu 2017 – 

1 list (2 stránky) 

Příloha 4:  Orientační nabídka plánu prací na hospodářský rok 2018 od správní firmy ZIEGLER ZZ – 

1 list (1 stránka) 

 

Zapsal:  Ing. Pavel Adámek 

 

                                                                Za BYTOVÉ DRUŽSTVO IDEÁL  7 

                    Zdeněk Moučka  v.r.                                                                         Ing. Pavel Adámek  v.r.                                  

                             předseda                                                                                     člen představenstva                                

                    člen představenstva            



















 

Zpráva představenstva pro členskou schůzi (ČS) BYTOVÉHO 

DRUŽSTVA IDEÁL 7 o činnosti a hospodaření družstva za období od 

ČS v listopadu 2016 do ČS v listopadu 2017 

 

1 Stav členské základny 
K 31. 10. 2017 mělo družstvo 24 členů. V průběhu popisovaného období se nově stali členy 

družstva: 

a) Manželé Lundákovi, Josef a Hana od 14.7.2017 na základě smlouvy o převodu 

poloviny družstevního podílu pana Josefa Lundáka na paní Hanu Lundákovou. 

b) Pan Jiří Bauer od 22.9.2017 na základě smlouvy o převodu družstevního podílu ze sl. 

Kateřiny Langové. 

Všichni členové družstva jsou zároveň nájemci družstevních bytů v družstvu. 

2 Činnost představenstva družstva 
Představenstvo družstva pracovalo ve složení:  

Zdeněk Moučka, předseda, RNDr. Ondřej Bůžek, místopředseda, Marcela Trägerová, Ing. 

Pavel Adámek, Jindřiška Turková, členové. 

Od členské schůze 24. 11. 2016 se uskutečnily 2 schůze představenstva. Operativně se 

členové představenstva scházeli průběžně po celé období.  

Představenstvo projednávalo všechny otázky, které jsou mu svěřeny zákonem a Stanovami. 

Vedle toho někteří členové představenstva zabezpečovali operativní činnosti související s 

evidencí členů a bytů, provozem domu, pronájmem a podnájmem bytů, rozpisem a 

vyúčtováním nájemného a zajišťováním oprav a investičních akcí ve spolupráci se správními 

firmami. 

Představenstvo družstva vydalo od 23.11.2016 pět souhlasů s podnájmem (Kreuzer K., Horák 

P. (2x), Kolářová M. (2x)). 

3 Bezpečnostní zajištění dveří do světlíků 1, 3 
Z důvodů možnosti přístupu do světlíků č. 1 a 3 ze sklepních prostor byly v průběhu jara 

odstraněny závory vchodových dvířek do těchto světlíků. Odstranění závor, které byla 

instalovány ze strany světlíků, a uzamčeny visacími zámky, provedlo družstvo svépomocí, 

konkrétně pan Adámek a pan Turek. Poté, co se dvířka dala otevřít, bylo možné poptat 

zhotovení bezpečnostního zajištění dvířek a pozvat techniky firem k zaměření. Vlastní práce 

pak organizovala správní firma ZIEGLER ZZ. 

4 Sekání trávy 
Sekání trávy se zatím ujal pan Robert Lundák bydlící v našem domě. 



5 Převzetí sklepní kóje č. 3 od pana Lundáka a další související převzetí 
V souvislosti se sloučením bytů č. 14 a 15 do jednoho výsledného, č. 15, byla panu Josefu 

Lundákovi družstvem předána k užívání úpravou zastavěná původně společná plocha o 

výměře 1 m2. Družstvo naopak od pana Lundáka převzalo do svého užívání nadbytečnou 

sklepní kóji č. 3, jednu poštovní schránku, jednu demontovanou soupravu domovního 

telefonu a formálně i jedno venkovní zvonkové tlačítko k bytu. 

6 Demontáž a likvidace komínů ze světlíků 
Na začátku září proběhla dlouho plánované odstranění komínů ze světlíků domu. Vlastní 

práce organizovala správní firma ZIEGLER ZZ. Družstvo původně plánovalo provést toto na 

konci května, nejpozději na začátku června, aby mohly pohodlně následovat další plánované 

práce na střeše domu. Bohužel, došlo k časovému skluzu vinou jak nevčasnou přípravou na 

straně některých bytů, tak i následným dalším prodlením ze strany dodavatelské firmy, 

pracující pro naši správní firmu. Od toho se odvíjí časový skluz dalších prací na střeše. 

7 Rekonstrukce zastřešení světlíků 
Po odstranění komínů ze světlíků následovala dlouho očekávaná rekonstrukce zastřešení 

všech světlíků. Vlastní práce organizovala správní firma ZIEGLER ZZ. Nyní již, podle 

pozorování, do světlíků neprší. 

8 Kamerový průzkum a čištění dešťové kanalizace 
V loňském roce proběhla kamerová sondáž dešťové kanalizace venku za domem. Za účelem 

zjištění případné závady, která by mohla mít vliv na prosakování do skladu firmy DOE pana 

Bůžka v suterénu domu, a za účelem průzkumu a zdokumentování struktury této dešťové 

kanalizace. Žádnou podstatnou závadu tehdejší kontrola nepřinesla, a poněvadž se situace 

v suterénu nelepšila, zkontaktovalo družstvo jinou firmu, pracující, podle jejich informací, 

s kamerami s vyšší průchodností velmi úzkými prostorami. Průzkum objevil nestandardní a 

rizikové napojení širokého potrubí na následné úzké s tím, že se v tomto místě drží voda. 

Dále objevil prasklou rouru u schodů. V polovině listopadu proběhla oprava. V úseku 

špatného přizpůsobení i v úseku u schodů byla provedena výměna potrubí včetně 

výkopových prací a následného zhutnění zásypu a opětného položení dlažby.  

9 Další drobnější opravy a úpravy 
- Přemístění pohybových čidel v mezipatrech domu. Po výměně pohybových čidel v r. 

2016 za staré se sice činnost jednotlivých čidel zlepšila, avšak o to více se začal 

projevovat efekt směrové charakteristiky citlivosti čidel na pohyb v prostorách. 

Vzhledem ke standardně dobré citlivosti těchto čidel na pohyb v tečném směru, byla 

tato čidla přemístěna na stropy chodeb v patrech.  

- Úpravy na zahrádkách, prořez a odstraňování stromů. S výhledem na plánované 

opravy podezdívek oplocení zahrádek byly odstraněny dřeviny, které bránily jak 

opravě podezdívek, tak obnově nátěru plotových polí. Dále byl současně proveden 

odborný prořez stromu na zadní zahrádce domu firmou Michal Pták - Výškové práce. 

- Přemístění HUP v souvislosti s výměnou plynové přípojky. Tuto akci prováděla firma 

Pražská Plynárenská Distribuce (zkr. PPD). Přemístění HUP mělo být původně, podle 

oznámení PPD, naúčtováno družstvu. Obezdění HUP nebylo provedeno vůbec 



z údajného důvodu, že to v projektu družstvo nepožadovalo. Po řadě jednání byl HUP 

obezděn PPD a obě práce by měly být na její náklady. Celá akce ohledně výměny 

plynové přípojky byla, podle názoru představenstva družstva, firmou PPD 

nedostatečně až přezíravě organizována a zbytečně časově zatěžovala a stresovala 

jak představenstvo, tak i obyvatele těch bytů, kteří používají plyn. 

- Oprava protikusu zavírání branky. Během letošních měsíců se viklání protikusu 

zavírání zadní branky zhoršilo natolik, že po několika pokusech o nápravu svépomocí 

(hmoždinky do betonového sloupku) bylo přistoupeno k radikální úpravě firmou Naši 

zámečníci. Stávající úprava s navařenými opěrkami by již měla vydržet. 

- Oprava oplechování na střeše domu. Jednalo se o obnovení nátěru a tmelů. O 

výměně plechů se s ohledem na výhledové plány oprav a investic neuvažovalo. 

- Kontrola a opravy plastových oken a dveří ve 4. patře. Vzhledem k množícím se 

hlášením o zhoršené funkčnosti (těsnosti, ovládání, apod.) plastových oken a dveří ve 

4. patře, byla poptána a provedena kontrola a potřebné opravy. 4. patro bylo 

osazované v domě dřív a jinou firmou, než ostatní patra. Proto je v horším stavu a 

bylo řešeno přednostně. 

10 Montáž nerezového komína pro byt č. 25 
V průběhu jara se družstvo setkalo s nepříjemnou situací. Vzhledem k plánovanému 

odstranění komínů ze světlíků bylo třeba, aby všichni dotčení členové družstva včas zajistili 

přepojení vývodů spalin z jejich plynových spotřebičů do standardního vyvložkovaného 

komínového průduchu. To se dělo u jednotlivých bytů průběžně. U bytu č. 25 sl. Langová 

družstvu oznámila, že ze závažných zdravotních a rodinných důvodů se dostala do finanční 

tísně a nebude schopna přepojení vývodu spalin zajistit ani organizačně ani finančně. To by 

vážně ohrozilo celou plánovanou akci. Proto se představenstvo družstva rozhodlo převzít 

organizační břemeno akce a po podepsání Smlouvy o převzetí povinností se sl. Langovou i 

dočasně finanční břemeno, čímž sl. Langové resp. každému novému nabyvateli družstevního 

podílu po ní vznikla dlužná částka, viz přehledná tabulka investic a oprav níže.  

Nový nabyvatel družstevního podílu, pan Bauer, celou částku jednorázově uhradil v říjnu 

tohoto roku. 

Je nutné zdůraznit, že se jednalo o výjimečnou situaci, kterou, vzhledem k úrazu sl. Langové, 

nešlo předvídat a řešit v dostatečném předstihu jiným, pro družstvo schůdnějším způsobem. 

Tedy, pokud by družstvo nezaujalo ten postoj, že by prostě u daného bytu nechalo komín 

odpojit a tím znemožnit topení a především ohřevu vody v bytě. 

11 Energetický štítek 
Družstvo poptalo zhotovení energetického štítku. Vzhledem k: 

- nemalé ceně - cca 13500,- Kč, 

- skutečnosti, že povinnost mít energetický štítek se vztahuje na domy postavené od roku 

1947 a 

- výhledového záměru družstva provést opravu střechy a novou fasádu se zateplením, 

by tedy za těchto podmínek bylo momentální zřízení energetického štítku zbytečným 

vyhozením peněz. Věc se tedy zatím odkládá. 



12 Hospodaření družstva a vedení účetnictví 
Jediným zdrojem příjmů družstva je nájemné, placené členy - nájemci družstevních bytů. 

Družstvo má dva účty u České spořitelny: běžný účet a spořící účet. Dispoziční práva k těmto 

účtům mají členové představenstva Z. Moučka, P. Adámek, O. Bůžek a J. Turková.  Účetnictví 

družstva vedla na základě smlouvy firma EKONS. Operativní evidenci, evidenci předpisů a 

plateb nájemného, shromažďování, ověřování a předávání účetních dokladů a provádění 

plateb zajišťovali v průběhu popisovaného období pověření členové představenstva. 

Daň z nemovitosti za rok 2016 byla zaplacena ve výši 7.125 Kč. 

Stav účtů družstva vedených u České spořitelny byl k 21.11.2017 následující: 

a) Běžný účet: ………………..…  1 373 514,41 Kč. 

b) Spořící účet: .. ……………….  1 000 117,23 Kč 

celkem: ……………….…….….  2 373 631,64 Kč 

Stav pokladny byl k 21.11.2017:  ….… 6 288,00 Kč. 

 

13 Investice a opravy od 24.11.2016 

Popis 
Částka 

[Kč] 
Kdy 

Petráček Jiří - Přemístění pohybových čidel v 1.- 4. patře 2500 1.2017 

Michal Pták - Rekultivační práce na zahradě 6100 4.2017 

*ZIEGLER ZZ - Montáž nerezového komína pro byt č. 25 16117 6.2017 

ZIEGLER ZZ - Bezpečnostní zajištění dveří do světlíků 1, 3 19061 7.2017 

Petráček Jiří - Upevnění tlačítkového tabla 650 7.2017 

ZIEGLER ZZ - Výměna vadného el. ohřívače vody v úklidové kóji 3736 7.2017 

Vaši zámečníci - Oprava protikusu zavírání branky 851 8.2017 

ZIEGLER ZZ - Demontáž a likvidace komínů ze světlíků 31884 9.2017 

Herčík a Kříž - TV kontrola a čištění dešťové kanalizace 5904,80 9.2017 

ZIEGLER ZZ - Rozšíření instalačních lišt na mezipodestě 4. patra 1984 10.2017 

ZIEGLER ZZ - Rekonstrukce zastřešení všech světlíků 30728 10.2017 

*ZIEGLER ZZ - Montáž nerezového komína pro byt č. 25 -16117 10.2017 

ZIEGLER ZZ - Oprava oplechování na střeše domu **≈8000 11.2017 

Herčík a Kříž - Oprava dešťové kanalizace **≈48000 11.2017 

PSD Servis - Kontrola a opravy plastových oken a dveří ve 4. patra 1700 11.2017 

*Viz článek 10 v textu výše. 

**Nebylo k 21.11.2017 dosud fakturováno 

 



14 Schválení roční účetní závěrky za rok 2016 
Roční účetní závěrka za rok 2016 byla členům družstva předložena ke schválení formou „per 

rollam“ dne 30.5.2017, a byla schválena dne 18.6.2017 bez výhrad. 



Plán oprav a investic BYTOVÉHO DRUŽSTVA IDEÁL 7 na období od 

členské schůze (ČS) v listopadu 2017 

 

1 Plánovaný rozsah oprav a investic 
Na základě podkladů představenstva BYTOVÉHO DRUŽSTVA IDEÁL 7 (dále jen „družstva“) 

připravila technicko správní firma ZIEGLER ZZ orientační nabídku „Plán prací pro 

hospodářský rok 2018“, jako výchozí materiál pro následující období od ČS v listopadu 2017. 

Velká část prací je převzata z plánu oprav a investic na minulých období, schváleném na ČS 

v červnu 2015 a v listopadu 2016, avšak nebyla dosud realizována. V nově předloženém 

plánu obvykle doznala upřesnění. 

K rekonstrukci a zateplení střechy a fasády bude na této ČS otevřena diskuse. Obdobně 

k možnosti zřízení osobního výtahu. 

1.1. Poznámky a upřesnění k orientační nabídce plánu 
- Rekonstrukce komínových těles. Původně plánované opravy střešních nástaveb 

poškozených povětrnostními vlivy. Bližší prozkoumání ukázalo dvě věci. Jednak to, že 
oplechování je ve stavu, kde, vzhledem k výhledovému plánu na rekonstrukci střechy a 
fasády domu, postačí jen oprava nátěru. To se právě provádí. Naopak stav omítek 
komínových těles se ukázal horší, než to původně vypadalo. Práce by měly začít příští rok 
co nejdřív, jakmile to bude možné a vhodné. 

- Oprava a revitalizace plotů a podezdívek, obezdění HUP. Cenu za uvedené práce se 
představenstvo bude snažit pokud možno snížit. K původním odhadům přistoupilo 
obezdění HUP a požadavek na použití trvanlivějších materiálu k opravě podezdívek. Na 
druhou stranu kovové části oplocení jsou po většině v lepším stavu, než jak se 
předpokládalo. Později uznala PPD chybu ve svém projektu a HUP obezdila na svoje 
náklady. Celková cena této položky se tedy sníží i o tuto práci. 

- Úprava podlah, stěn a úložných příslušenství kójí v užívání družstva. Jak je uvedeno ve 
Zprávě o činnosti, družstvo získalo pro svoje užívání sklepní kóji od pana Lundáka. 
Zároveň s vyklizením prostoru HUP se také zvýšila možnost využívání i tohoto prostoru. 
Oba prostory budou potřebovat opravit podlahy a zřídit nějaké efektivní úložné systémy 
(věšáky, poličky, …), aby se tam daly ukládat jak dosavadní předměty (sekačka, nářadí, 
…), tak i případné další věci na přechodnou dobu (po dobu stavebních prací na domu 
apod..). 

- Kontrola stavu a trasování domovních rozvodů (stoupaček) kanalizace. Ze starších 
plánů vypadlo plánované frézování. Zatímco kontrola stavu a aktualizace skutečného 
rozmístění kanalizačního potrubí oproti původní stavební dokumentaci, se stále ukazují 
jako potřebné a nutné, otázka způsobu řešení případných problémů je zatím odsunuta 
až na základě jak zjištěných skutečností, tak na případ od případu v případě akutních 
událostí. 

- Revize současného stavu domovního TV příjmu, vč. Rozvodů. Jde o revizi současného 
stavu domovního TV příjmu a rozvodů. Záměrem je zjistit, která zařízení (např. antény) 
jsou funkční a potřebná, a která naopak bude možné a vhodné odstranit. Dále by 
součástí provedené revize mělo být i doporučení k opatřením v souvislosti s 
připravovaným spuštění vysílání TV signálu DVB-T2. 



- Oprava nátěrů parapetů. Nejspíš se budou řešit jenom individuální akutní případy. O 
výměně plechů se zatím s ohledem na výhledové plány oprav a investic neuvažuje. 
Pokud si někdo nátěr provede sám, družstvo mu materiál uhradí proti účtence. 

- Výmalba společných prostor. Příležitostně, pokud se k tomu otevře prostor a čas. Jinak 
se přesune do příštího plánu. 

- Kontrola a případná oprava plastových oken a dveří v domě, kromě 4.patra. Jde o 
kontrolu a případnou opravu těsnění  a hladkého chodu - zavírání, otvírání apod.. 
4. patro bylo osazované v domě dřív a jinou firmou, než ostatní patra. Proto je v horším 
stavu a bylo řešeno již v současnosti jako akutní záležitost, viz Zpráva o činnosti. 

2 Stanovení cen za plánované práce 
Jak je v orientační nabídce „Plánu prací pro hospodářský rok 2018“ uvedeno, jedná se o 

odborný odhad správní firmy. Představenstvo družstva bude, stejně, jako doposud, každou 

zakázku řešit postupem: poptávka cenové nabídky, cenová nabídka, projednání nabídky a její 

případné vyžádané úpravy, schválení nabídky, objednávka realizace a samotná realizace 

dodavatelskou firmou.  

Představenstvo družstva se tak s vědomím péče řádného hospodáře a pro zajištění trvale 

udržitelné schopnosti spravovat společný majetek družstva bude, stejně jako doposud, snažit 

zajistit potřebné práce v požadovaném rozsahu a kvalitě za dodržení co nejnižší, 

oboustranně přijatelné ceny. 
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!�� �.
©ª�� �«¬� �«1
�� ®̄ 12�02�«¬�°̄0�±.5� ®̄ 12�²̄!³̄´�°̄0�±.5�'� µ�<�G��*��;:��;�¶�·)8&�)=&�#9*��:;<C���#�¶̧� #>� '� J%�$%%&%%�¹º� ���-��»���¼½�J� =�#��*:E:?�G�<*��G���<�G?�*��;:��;�� #>� 'L '$�%%%&%%�¹º� �-����»���¼½�(� µ��;:#��������;@?:;<F�+��E��#� #>� 'L '¾%�%%%&%%�¹º� �7�����»���¼½�4� =9�*<*�*���<��*��G*���9�;�¿�*�9;��G�?<��&�;>�G�E:?�"À)� #>� 'L ''$�%%%&%%�¹ºL ��-����»���¼½L$� Á9�*<*�9;��*+&�#�E:�*�Â�;:F�+�9B?#��Ã�:#�<?��;A?�<��?<�:?����#�<*� #>� 'L I%�%%%&%%�¹ºL Ä�����»���¼½LI� ¹;:��;�*�#�*<��*���*#;<�:?��;@;<:?�+��;G<;�¿�·#�;�9*º��̧��*:*��G*��� #>� 'L I%�%%%&%%�¹ºL Ä�����»���¼½LÅ� µ�<�G��#;�º*#:C+;�#�*<���;@;<:?+;�ÆÇ�9B?A@�&�<ºÈ��;G<;�¿� #>� 'L J$�%%%&%%�¹ºL �-����»���¼½L¾� =9�*<*�:��E�¿�9*�*9��¿� #>� 'L '$�%%%&%%�¹ºL �-����»���¼½LK� ÇF@*�>*�#9;��º:F�+�9�;#�;�� #>L 'L ¾$�%%%&%%�¹ºL 7-����»���¼½L'%� ¹;:��;�*�*�9B?9*�:��;9�*<*�9�*#�;<F�+�;��:�*��<�B?�<��;@E&���;@E�4È9*��*� #>L 'L $%�%%%&%%�¹ºL -�����»���¼½L®̄ !³̄´�°̄0�±.5� Ä�-�-��»���¼½�ki�Éxk�}xyx~¦k£x~ÊËkÌ�~x¥z��k}Ê¡�z�x~Êk~|k¤���|yÍkz��{x¡~¦k������y�Êk|k¤|�Íwx~�kÎ� ��k��y�k¡§kÏk|k�Ð�k|�xk�Ê�Êk���¤xk�y���~Ík�y�|y~�{Ê�kkÌ�~x��z|��¥�k���£ k{x£�~ �|kz���}Êk��y�}�k{|{�k��yxk¥xy~�{� }Ík}Ê¡�z�x~|ky�xkz��{x¡~�z{ k}xk}�É k�Ñ����kÒ¡k�x¤klvÓ���y§kkkkkkpk��¤y�|}x�k g���ÉkÔy��x�k}xy��£�k{x£�~ �kz���}Êk��y�}k{x�§ËkuÏ�k��ÕkÑÕÕkxÌ�| �Ëk{§|y|�x�Ö¤ x×�x�¤¤§£¤kkkikv�|¤x�ky~xËkÏ�§��§���ukk k k k k


